
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 

 

 

 
        W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się 18 listopada 2020r., gdzie omawiała 

następujące tematy: 

 

1. Opiniowanie projektu budżetu na 2021 rok. 

 

          Temat w sposób szeroki omówił skarbnik miasta. 

W głosowaniu za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu 4 „za” 1 „wstrzymujący”  

                 

2. Analiza rozwoju budowy ścieżek rowerowych. 

 

      Materiał przedstawił i omówił pan kierownik Tadeusz Papierzyński oraz pani 

kierownik Ewa Ples.  

 

3. Spotkanie analizujące etapy wdrożenia programu kierunkowego rozwoju miasta Wisła 

na lata 2017-2020. 

 

       Pan sekretarz przedstawił i odpowiadał na pytania dotyczące programu rozwoju 

miasta Wisła oraz poinformował że pan burmistrz planuje początkiem 2021 roku 

spotkanie podsumowujące ten program. 

 

       

            Członkowie komisji spotkali się również 23.11.2020r. na połączonych komisjach , 

które odbyły się w sposób hybrydowy, gdzie omawiano materiały przygotowane na sesję. 
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